
PROTOKÓŁ NR XXIII/16 

Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 14 października 2016 roku o godz. 13:00  

w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

 

W sesji uczestniczyli: 

1. Radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 

2. Burmistrz, Zastępca Burmistrz, Skarbnik,  

3. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Urzędu Miejskiego, 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego w Bojanowie, 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Otwarcia XXIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej przewodniczący, pan Jarosław 

Bartkowiak, po czym stwierdził, że na 15-osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 10 radnych, 

jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący 

zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są zapytania bądź propozycje zmian. Pan 

Burmistrz zabrał głos i wprowadził do porządku obrad w punkcie 7 Podjęcie uchwał 

w sprawie:, podpunkt c) zmiany uchwały nr XXII/157/16 Rady Miejskiej z dnia 30 września 

2016 roku w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych i lokalach 

położonych na terenie Gminy Bojanowo. W związku z powyższym porządek XXIII sesji 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu nr XXII/16 z sesji odbytej w dniu 30 września 2016 roku. 

4. Zapytania radnych. 

5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016-2019, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

c) zmiany uchwały nr XXII/157/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 

2016 roku w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Bojanowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 

mieszkalnych i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo. 

8. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie. 

 

Wszyscy jednogłośnie przyjęli taki porządek obrad. 

 

 

 

 



Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu nr XXII/16 z sesji odbytej w dniu 30 września 2016 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się 30 września 2016 roku nie wniesiono 

uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący obradom zaproponował aby powyższego 

protokołu nie odczytywać. Za propozycją pana Bartkowiaka głosowali wszyscy obecni na sesji 

radni – 10 głosów „za”. W związku z powyższym protokół z XXII sesji Rady Miejskiej 

w Bojanowie przyjęto bez odczytywania. 

 

Do pkt. 4. Zapytania radnych. 

 

Brak pytań. 

 

Do pkt. 5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawił zebranym na sesji informację 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym 

i o wydanych zarządzeniach. 

 

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach,  

które miały miejsce w okresie międzysesyjnym oraz przedstawił wydane zarządzenia. Pytań 

nie było. Informacje stanowią załącznik nr 3 i załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016-

2019. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 10 głosami „za” (nieobecni radni: Józef 

Czerwiński, Maciej Jagodziński, Marek Kotlarczyk, Tomasz Wałkiewicz, Krzysztof Wodecki). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 14 października 2016 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2016-2019 została podjęta 

i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) Zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 10 głosami „za” (nieobecni radni: Józef 

Czerwiński, Maciej Jagodziński, Marek Kotlarczyk, Tomasz Wałkiewicz, Krzysztof Wodecki). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 14 października 2016 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2016 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 



Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany  uchwały nr XXII/157/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 

30 września 2016 roku w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej 

z budżetu Gminy Bojanowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła 

w budynkach mieszkalnych i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pytań nie było. Uchwałę podjęto 10 głosami „za” (nieobecni radni: Józef 

Czerwiński, Maciej Jagodziński, Marek Kotlarczyk, Tomasz Wałkiewicz, Krzysztof Wodecki). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 14 października 2016 roku w sprawie zmiany 

uchwały nr XXII/157/16 z dnia 30 września 2016 roku w sprawie zasad i trybu udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Bojanowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła 

w budynkach mieszkalnych i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo została podjęta 

i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Wszystkie odpowiedzi zostały udzielone. 

 

Do pkt. 9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny, pan Maćkowiak podjął temat przebudowy drogi powiatowej w kierunku Sowin. Pan 

Burmistrz poinformował, że podczas spotkania z panem Lipowczykiem ustalono, że w 2017 r. 

zostanie zrobiona dokumentacja projektowa i kosztorys, droga zostanie wyremontowana 

w 2018 roku. Zakres prac ma obejmować poszerzenie jezdni wraz z budową parkingu do granic 

cmentarza, a dalej obniżenie części chodnika do ul. Piaskowej. Długość przebudowanego 

odcinka ma sięgać do 100 m za zakręt w kierunku Sowin. Na razie wykonana zostanie 

przycinka drzew i utwardzenie pobocza. Pan Maćkowiak spytał, cyt.: „Czy powiat potrzebuje 

od nas jakiegoś udziału w remoncie tej drogi?” Burmistrz powiedział, że nie stać gminy na 

całość prac. Pan Moryson zapytał, czy finansowanie będzie wynosić 50 na 50; Burmistrz 

potwierdził. Pan radny Klimasz zabrał głos pytając o możliwość dofinansowania remontu 

drogi, Burmistrz odpowiedział, że pytania należy kierować do powiatu. Pan Moryson zapytał 

o lustro na ul. Powstańców Wlkp., Burmistrz poinformował, że jest zgoda na montaż.  

 

Na zakończenie Pan Burmistrz ogłosił, że następne posiedzeniem Komisji Stałych oraz sesja 

odbędą się 3 lub 4 listopada, po otrzymaniu informacji z Głównego Urzędu Statystycznego o 

wysokości podatku rolnego. 

 

 Do pkt. 10. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady, dziękując wszystkim za 

przybycie, zamknął XXIII sesję Rady Miejskiej w Bojanowie o godzinie 13:25. 

 

Protokolant: 

Marcin Kapała 

Młodszy referent 

 


